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POWIAT KŁODZKI. W roku szkolnym 2019 / 2020 dwukrotnie ma wzrosnąć liczba uczniów klas
pierwszych  w szkołach  ponadpodstawowych.  To  oznacza,  że  zwiększy  się  też  liczba  młodzieży
dojeżdżającej na lekcje. Spółka PKS w Kłodzku chce jak najlepiej przygotować się do tych przewozów,
stąd czwartkowe spotkanie z dyrektorami szkół licealnych, technicznych i branżowych. Jego celem
było uzyskanie wszelkich niezbędnych informacji istotnych dla stworzenia rozkładu jazdy autobusów
wychodzącego naprzeciw dojeżdżających uczniów i ich szkół.
 

Jak zauważyła prezes spółki PKS Elżbieta Żytyńska – w następstwie tego spotkania przewoźnik ma
lepsze rozeznanie co do kierunków, na których wystąpi największa frekwencja oraz pozostałych. To
mu pozwoli dostosować posiadany tabor do faktycznych potrzeb przewozowych.
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